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(Inf.  wł.).  Znacząca  część  zadań,  które  przed  dekadami  zawarto  w  wieloletnim  planie
inwestycyjnym, została zrealizowana. Nie obarczono ich wymiarem czasowym, natomiast
uznano za ważne dla zaspokojenia oczekiwań lokalnej społeczności. Nie inaczej podchodzi
się do kolejnych wyzwań - zapisane w WPI będą dopingowały do poszukiwania funduszy
krajowych bądź unijnych, aby stały się faktem.
 

-  Przy czym musimy pamiętać, że gmina to jest złożony organizm, który nie składa się tylko z
obiektów sportowych, jednostek straży pożarnych, szkół, żłobków oraz przedszkoli, infrastruktury
drogowej i oświetleniowej, itp. To jest konglomerat składowych, które artykułują potrzeby i musimy
bardzo rozważnie do nich podchodzić -  zauważa burmistrz Tomasz Korczak:  -  Na przykład w
ostatnich latach bardzo dużo robimy w sferze sportu, wypoczynku i rekreacji. Jednak nie możemy się
zapędzić w kozi róg. Owszem, areał istniejący wokół nowo powstałej hali w Międzylesiu chcemy
przeznaczyć na kolejne obiekty wpisujące się w przyszły kompleks, jednak powstaną one wówczas,
gdy zapewnimy ich finansowanie.
 

A  jeśli  tak  się  stanie,  w  przypadku  tego  kompleksu,  to  wyzwaniem  dla  władz  gminy  będzie
zapanowanie nad ruchem pojazdów. Istniejące tam ulice już okazują się za ciasne, tym bardziej, że w
otoczeniu rosną kolejne budynki  jednorodzinne.  Stąd w WPI zakłada się  następne rozwiązania,
mające go uczynić bardziej dostępnym.
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